

STATE OF KUWAIT

Directorate General of Civil Aviation



دولة الكويت

الإدارة العامة للطيران المدنى

التاريخ: Date:2020/04/01

تعميم رقم (2020/39) Circular No.

All companies working at Kuwait International Airport are requested to comply with the following:

- Examining the temperature of all those who enter the workplace, those with a temperature exceeds 37.5 C are prevented from entering and should go directly to the nearest health center for examination and report his health status.
- Performing job tasks with the lowest possible number of employees with no more than 5 people are allowed in one place, except for work requirements in which case surgical masks shall be worn.
- The distance between the employees should be not less than two meters in all aspects as much as possible.
- Greeting with Handshake is prohibited.
- Anyone who feels any of the following symptoms (High temperature, severe pain in the larynx, cough, shortness of breath or severe fatigue) shall leave the workplace immediately, and go to the nearest health center for examination, report the health status and take a clear written report upon recovery or on the state of health and provide it when resuming duty.
- Applying functional distancing to maintain the work system.
- Observe all approved safety and health prevention measures.

All sectors and departments must abide by this circular and act accordingly.

يرجى من كافة الشركات العاملة في مطار الكويت الدولي التقيد بما يلى:

- عمل فحص حرارة لكل من يدخل إلى مقر العمل ومن تتجاوز حرارته 37.5 يمنع من الدخول ويتوجه إلى أقرب مركز صحي لفحصه وتقرير وضعه الصحي.
- إنجاز المهام الوظيفية بأقل عدد ممكن من الموظفين و لا يسمح بتواجد أكثر من 5 أشخاص في مكان واحد الالحاجة العمل وفي هذه الحالة يتم ارتداء الكمام الواقي.
- أن تكون المسافة بين الموظفين لا تقل عن مترين في جميع الجوانب قدر المستطاع.
 - تمنع المصافحة عند التحية.
- كل من يشعر بالأعراض التالية (الحرارة آلام شديدة في الحنجرة السعال ضيق التنفس اعياء شديد) مغادرة مقر العمل فوراً والتوجه إلى أقرب مركز صحي للفحص وتقرير الوضع الصحي وأخذ تقرير مكتوب واضح عند الشفاء أو عن الحالة الصحية وتقديمه عند مباشرة العمل.
 - تطبيق التباعد الوظيفي للحفاظ على منظومة العمل.
 - مراعاة جميع إجراءات السلامة والوقاية المعتمدة.

على جميع القطاعات والإدارات الالتزام بهذا التعميم والعمل بموجبه.

نائب المدير العام المعنون مطار المكويت الدولي م/ صالح عبد الله القداغي

www.dgca.gov.com.kw, E-mail: info@dgca.gov.kw

24713504 (965+) - فاكس: 161 (965+) - الرد الآلي: 24336699 (965+) الرمز البريدي 13001 دولة الكويت - البدالة: بب: 17 الصفاة بس